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11ورزش a r m a n m e l i . i r

  پایان رأفت
 کارشناس فوتبال  

گفـــت و گـــو 

 کسب سهمیه المپیک  
از طریق قاره ای توهین است 

تسنیم: سرمربی پیشین تیم ملی تکواندو 
گفت: اگر جای مقانلو و بسحاق بود و هنوز 
سرنوشتش برای حضور در مسابقات جهانی 
مشخص نشده بود، رها می کرد و می رفت.  
انتخاب  عدم  در خصوص  کریمی  مرتضی 
کادرفنی برای مسابقات جهانی گفت: دوستان 
در شرایطی بحث رنکینگ را می کنند که 
مسابقات جهانی بالاترین امتیاز را دارد، اما هنوز 
برنامه ریزی انجام نشده است. توجیه کردن 
دوستان خوب است و می گویند چون نفرات ما 
در جهانی نوجوانان 70 امتیاز کسب کردند به 
آسیایی اعزام شدند که 20 امتیاز نیز به مجموع 
امتیازات آنها اضافه شود، اما حالا با کسب این 
امتیازات سرنوشت این بچه ها چه می شود و به 
کجا قرار است برسند؟ وی تصریح کرد: وقتی 
جرأت اعزام نداریم و هنوز وضعیت انتخاب 
کادرفنی و ترکیب جهانی مشخص نیست این 
امتیازات چه فایده ای دارد. تیم ملی به قهرمانی 
آسیا، تورنمنت کره جنوبی و مسابقات کشورهای 
اسلامی اعزام و نفرات محک خورند، اما ماحصل 
مسابقات چه شد و به کجا رسیدیم. کدام مربی 
به عنوان سرمربی انتخاب و کدام نفرات بازیکن 
تیم ملی شدند؟ نفرات رنکینگ دار در حال از 
دست دادن جایگاه خود هستند، آن وقت دنبال 
اضافه کردن بازیکن به رنکینگ هستیم. وی در 
مورد کسب سهمیه از طریق قاره ای بیان کرد: 
این توهین بزرگ به جامعه تکواندوست. این 
همه جوانان و نیروهای خوب داریم و این همه 
در بوق و کرنا کردیم که قهرمان جهان هستیم، 
اما جرأت اعزام به گرندپری و محک خوردن 
را نداریم. باید از شکست شروع کنیم تا به برد 
برسیم. مقانلو و بسحاق را سر کار گذاشتند و 
هنوز سرمربی تیم ملی را مشخص نکردند. اگر دو 
مربی هم سطح را به مسابقات هم وزن اعزام کرده 
بودیم آنوقت می توانستیم با بررسی عملکرد آنها 

در خصوص انتخاب شان تصمیم گرفت. 

به  بازگشت  در خصوص   صحبت هایی 
تیم ملی شنیده می شد. ابراهیم قاسمپور عضو 
کمیته فنی از مخالفان حضور کی روش در 
فوتبال ایران بوده و هست. ابراهیم قاسمپور 
سخنگوی کمیته فنی فدراسیون فوتبال در 

خصوص موارد فنی تیم ملی صحبت کرد. 
  کمیته فنی فدراسیون فوتبال چه 

وضعیتی دارد؟
مسئولان جدید فدراسیون فوتبال هنوز 
تکلیف کمیته فنی را مشخص نکرده اند و 
صحبتی هم با ما نشده که بمانیم یا برویم. البته 
شاید خودمان در یکی، 2 روز آینده جلسه ای 
بگذاریم و به جمع بندی نهایی برسیم. مسئول 
جدید فدراسیون فوتبال که می آید، تفکرات 
جدید دارد و باید دید که او کمیته فنی قبول 

دارد یا نه!
  درباره وضعیت »اسکو« چه نظری 

دارید؟
 ما دلایل خود را برای برکناری اسکوچیچ 
اعلام کردیم، اما هیات رئیسه تصویب کرد که 
اسکوچیچ بماند و اعضای آن باید جوابگو باشند. 
»اصولی« که اصول فوتبال را زیرپا گذاشت 
اکنون باید جواب بدهد. تاج؛ رئیس فدراسیون 
فوتبال هم نقطه نظرات خود را درباره سرمربی 

تیم ملی دارد و او باید تصمیم بگیرد. 
  نظرتان درباره احتمال بازگشت 

کی روش چیست؟
 کمیته فنی فدراسیون فوتبال به شدت 
مخالف بازگشت کی روش است. اگر او به 
تیم ملی فوتبال برگردد، به ما و کسانی که 
کی روش را بیرون کردند، توهین محسوب 

می شود.

خارج ازمستطیل سبز

ابراهیم  قاسمپور: 
 کمیته فنی 

مخالف بازگشت 
»کی روش«  است

خبــــــر
 PSG انتقاد مقامات فرانسوی از
به دلیل آسیب به محیط زیست 

جمعی از مقامات کشور فرانسه استفاده 
تیم پاری سن ژرمن از هواپیما به جای قطار 
برای مسیر کوتاه را مورد انتقاد قرار دادند. 
پاری سن ژرمن به دلیل استفاده از هواپیما در 
پرواز کوتاه خود برای بازی با نانت در لیگ 
فرانسه به شدت مورد انتقاد قرار گرفته است. 
سیاستمداران فرانسوی استفاده از هواپیما را 
در میان بحران انرژی به شدت محکوم کردند 
و اعلام کردند این اقدامات به محیط زیست 
آسیب می زند. پرواز کوتاه تیم پاری سن ژرمن 
برای بازی با نانت در لیگ فرانسه، آملی اوده 
کاسترا، وزیر ورزش فرانسه را خشمگین کرد.  
همچنین هیدالگو شهردار پاریس از مدیران 
پاری سن ژرمن خواست از خواب بیدار شوند 
و خواستار برخورد جدی تر با این موضوع 
شد. گالتیه قبلا گفته بود که انتظار چنین 
سوالی را داشت و پاسخ داد که آنها با شرکتی 
که سفرهای PSG را سازماندهی می کند در 
تماس خواهند بود.  سفر به نانت، در حدود ۳۸0 
کیلومتری پاریس، حدود دو ساعت با قطار 
سریع السیر طول می کشد. باشگاه پاری سن 
 ژرمن اعلام کرده است که برای بازی های بعدی 

از قطار استفاده می کند.

بازی های سخت تر در انتظار پرسپولیس 

                    زنده یاد 
در بازی نساجی- مس برخی از شاگردان نادر 
دست نشان با به دست گرفتن تصویرش در ابتدای 
بازی نام و خاطره او را زنده کردند. عیسی پرتو، مدافع 
قائمشهری و مهرداد عبدی از جمله این بازیکنان بودند.

                 معارفه 
  یک روز پس از پایان نقل وانتقالات مارکوس آلونسو 
به بارسلونا پیوست. او با چلسی فسخ کرده بود و 
به عنوان بازیکن آزاد با بارسا قرارداد امضا کرد. قرارداد  

این  بازیکن یکساله است.  

                              100 گل 
پریرا که در دو مقطع برای فولاد به میدان رفته، در 
این مدت و در رقابت های مختلف حدود 200 مرتبه 
برای این تیم بازی کرده و روی نزدیک به 100 گل تیم 

نیز نقش داشته است. 

ت
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 فوتبـــال داخلـــی 
  تسنیم: لایحه دفاعی باشگاه پرسپولیس در پرونده 
سینا اسدبیگی به کمیته وضعیت ارسال شده است. پس از 
عقد قرارداد سینا اسدبیگی با پرسپولیس، باشگاه ذوب آهن 
در اعتراض به این اتفاق از اسدبیگی و پرسپولیس به کمیته 
وضعیت شکایت کرد و خواستار رسیدگی به این پرونده 
شد. ذوبی ها مدعی هستند اسدبیگی پیش از عقد قرارداد 
با سرخپوشان، با آنها قرارداد امضا کرده بود و حضور او در 
تیم پرسپولیس غیرقانونی است. در همین زمینه کمیته 
وضعیت حدود دو هفته پیش و پس از دریافت شکایت باشگاه 
ذوب آهن، طی ابلاغیه ای از باشگاه پرسپولیس خواست تا 
لایحه دفاعی خود درباره این پرونده را به این کمیته ارسال 
کند و حالا شنیده می شود سرخپوشان نیز لایحه دفاعی خود 
در این پرونده را به کمیته وضعیت ارسال کرده اند. با ارسال 
لایحه دفاعی باشگاه پرسپولیس، کمیته وضعیت پس از 
بررسی و برگزاری جلسه رسیدگی به این پرونده رأی نهایی 
خود درباره شکایت باشگاه ذوب آهن از پرسپولیس و سینا 

اسدبیگی را صادر خواهد کرد. 

 بیــن المــلل

امضای یک ایرانی زیر رأی محرومیت جودوی کشورمان 

» IOC« جودوکاران ایران زیر پرچم

نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال گفت: اعضای هیات رئیسه 
این فدراسیون پیگیر و دلسوز هستند و بهترین تصمیم برای 
تیم ملی اتخاذ خواهد شد. منصور قنبرزاده در جمع خبرنگاران 
اظهارداشت: در اولین جلسه رسمی هیات رئیسه، رئیس 
جدید فدراسیون توصیه هایی داشت و ما تقسیم کار کردیم. 
متعهد شدیم که این تقسیم کار را هم رعایت کنیم. هرگونه 
اطلاع رسانی درباره محتوای جلسه مقرر شد که با سخنگوی 
هیات رئیسه باشد و ایشان صحبت کند. الان من مجاز نیستم 
درباره چیزی که پروتکل شده است، صحبت کنم. وی اضافه 

کرد: هر صحبتی بوده، آقای اصولی کرده است و اجازه بدهید 
من اظهارنظر نکنم. عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال درباره 
اینکه این شرایط ابهامات را بیشتر می کند، تصریح کرد: به 
همین دلیل جلسه اضطراری برگزار شده است. جلسه فوری 
برگزار شد که کار ها را پیش ببریم. همان طور که شما و مردم 
دلسوز هستید، رئیس فدراسیون و اعضای هیات رئیسه هم باید 
پاسخگو باشند و از شما کمتر دلسوز نیستند. صحبت کردن 
ایجاد حاشیه می کند و قرار ما این است که دیگر حاشیه نباشد. 
وی راجع به صحبت های »احمد راستینه«؛ رئیس کمیته 

ورزش مجلس شورای اسلامی بیان کرد: »راستینه« چه کسی 
است؟ ایشان را نمی شناسم و برای همین نمی خواهم صحبتی 
کنم. من برنامه های ورزش را خیلی کم می بینم. قنبرزاده 
در مورد موضع صداوسیما در قبال فدراسیون فوتبال گفت: 
در این باره هم صحبتی ندارم و مردم قضاوت می کنند. وی 
درباره اینکه خیلی طبیعی است فردی که در دو بازی دوستانه 
پیش روی تیم ملی روی نیمکت بنشیند در جام جهانی هم سر 
مربی باشد، ابرازداشت: همه در هیات رئیسه پیگیر و دلسوز 
هستند و تصمیم مناسبی اتخاذ خواهد شد. عضو هیات رئیسه 
فدراسیون درباره اینکه ترکیب هیات رئیسه را چگونه می بیند، 
افزود: اعضا خیلی صمیمی اند و در کمال آرامش جلسات 
برگزار می شود. باید از میرشاد ماجدی هم تشکر کنیم که 

فدراسیون را با منابع مالی خوبی تحویل داده اند. 

 منصور  قنبرزاده: 

»راستینه« را نمی شناسم!

 حمید سجادی، وزیر ورزش  و جوانان: 

فدراسیون »زیدان« را هم بیاورد؛ پولش را می دهیم
وزیر ورزش وجوانان در نشست خبری درخصوص آخرین 
وضعیت ورزش کشور و کارهایی که در یکسال گذشته صورت 

گرفته، مطالبی را بیان کرد.
  سرخابی ها 

حمید سجادی درباره اتفاقاتی که در طول یکسال گذشته رخ 
داده، اظهارداشت: قبل از هر چیز این ایام را تسلیت می گویم و 
امیدوارم جامعه ورزش در این دوماه در کنار آحاد مردم حضور 
داشته باشند و شاهد حضور خانواده ورزش و جوانان باشیم. ما 
سوم شهریور احکام خود را از دست رئیس جمهور گرفتیم و 
دوران خدمت از آن روز آغاز شد. 2۸ مرداد پارسال اساسنامه 
فدراسیون های ورزشی توسط وزیر ورزش قبلی ابلاغ شد و شاید 
چالش های که با آنها مواجه شدیم، با این موضوع اساسنامه 
ارتباط داشت. وی افزود: این اساسنامه آیین نامه نیاز داشت تا 
طبق آن هیات های ورزشی عمل کنند. بنابر این با چند چالش 
مواجه بودیم. معاونت قهرمانی کار سنگینی در پیش داشت. یک 

هفته بعد از شروع کار، خبر محرمانه ای رسید که سرخابی ها با 
مشکل روبه رو شدند. آن زمان مهلت هایی دادند که البته کاربرد 
داخلی داشت و کنفدراسیون آسیا کار خودش را انجام داده 
بود. در واقع در همان مهلت دوم رأی حذف سرخابی ها داده 
شد. تکالیف این دو تیم از سال 2016 روی زمین مانده بود که 
مهم ترین آنها بحث مالکیت و مالیات و بدهی های سنگین بود. 
سجادی بیان کرد: معمولا در پایان فصل که نفرات خارجی این 
دو تیم قصد جدایی داشتند، با بدهی و نارضایتی می رفتند. اما 
امسال را با آرامش شروع کردند و به سمت واگذاری سهام رفتیم 

که در گام اول باید 51 درصد سهام غیر دولتی شود.
  تیم ملی 

سجادی درباره آخرین وضعیت نیمکت تیم ملی فوتبال و 
همچنین جلسه با چند بازیکن در قطر تصریح کرد: آنها بیشتر 
پیگیر پاداش ها بودند. ما متهم شدیم که کار غیرحرفه ای انجام 
دادیم، در حالی که به دستور رئیس جمهور رفتم تا چند مساله 

دیگر را نیز پیگیری کنم. آنچه که تیم ملی نیاز داشته باشد 
موظف به رفع آن هستیم. در قطر مستقیم از فرودگاه به هتل 
بازیکنان رفتم. از اسکوچیچ اجازه گرفتم که با بچه ها حرف 
بزنم و او موافقت کرد. آن جلسه به رغم میل بنده بود و کمی هم 
طولانی شد. نه کسی اجازه داد که به مباحث فنی ورود کند نه 
خودم به خودم اجازه می دادم. وی افزود: امیدوارم هر تصمیمی 
که گرفته می شود، به صلاح تیم ملی باشد. ما که نباید به جای 
آنها فکر کنیم. گفتیم اگر زیدان را می خواهید، مذاکره کنید و 
پولش را می دهیم. این وضعیت را درباره کی روش و هر مربی 
دیگری گفتم. به فدراسیون فوتبال گفتیم هر تصمیمی که 
می گیرید پای آن بایستید و ما حمایت می کنیم. در هیات رئیسه 
فدراسیون خلاصه رأی به تثبیت اسکوچیچ داده شد و ما حمایت 
کردیم. حتی نام دایی و نکونام مطرح شد که ما گفتیم هر کسی 
که باشد مشکل مالی نداریم و خودشان تصمیم بگیرند. الان هم 
فدراسیون فوتبال هر تصمیم فنی که بخواهد بگیرد، ما حمایت 
می کنیم. وزیر ورزش و جوانان گفت: ما به مسائل فنی داخل 
فدراسیون ها ورود نمی کنیم. آن زمان به ماجدی هم گفتم که 
تصمیم خردجمعی باشد، حمایت می کنیم. فدراسیون باید 

جمع بندی و مطالعه کند و پای آن هم بایستد.

سال  پنجم
شماره   1365

پرسپولیس مقابل هوادار در هفته پنجم رقابت های 
لیگ برتر به برتری رسید. سومین پیروزی پیاپی این فصل 
پرسپولیس بدون شک کامل ترین نمایش این تیم از ابتدای 
فصل بود. بازیکنان حساب شده و با برنامه بازی را شروع 
کردند و تا پایان آن را به بهترین شکل مدیریت کردند. 
سرخپوشان در تمامی خطوط از حریف خود برتر بودند 
و این برتری فردی، عددی و گروهی بود. در این بازی سه 
امتیاز در شرایطی به دست آمد که تیم باصلابت بازی کرد 
و هماهنگی میان مهره های تیم به مراتب بیشتر از چهار 
بازی گذشته بود. بازیکنان به درک خوبی از هم رسیدند و با 
توجه به استراتژی های مختلفی که از سوی کادرفنی چیده 
شده بود شاهد انسجام خوبی نزد یکایک نفرات درون زمین 
بودیم. هوادار تیم ضعیفی نبود و حداکثر تلاش خود را کرد 
تا در بازی نتیجه را واگذار نکند. این پرسپولیس بود که کاملا 
سنجیده بازی کرد و اجازه نداد تا حریف به اهداف خود دست 
یابد. اختیار عمل در میانه زمین از تیم هوادار گرفته شد و 
پس از آنکه دوندگی بیش از حد حریف به نتیجه ای نرسید 
این پرسپولیس بود که روی یک کار تمرین شده و با نبوغ 
بالای »لوکادیا« به گل رسید. مهاجم هلندی پرسپولیس 
به دلیل حضور در لیگ های اروپایی از آگاهی محیطی بسیار 
خوبی برخوردار است و روی گل اول تیم کاملا هوشمندانه 
عمل کرد تا با ضربه ای دقیق خط دفاعی و دروازه بان حریف را 
تسلیم کند. پس از این گل، شاهد این بودیم که پرسپولیس 
بر توپ و میدان بیشتر سوار شد و به ارائه بازی هجومی تمایل 
بیشتری نشان داد، چون بهترین دفاع را در حمله دانست و 
در نتیجه به گل های بعدی هم رسید تا برتری قاطع ۳ بر 
یک دست یابد.  بازی های بسیار سخت تر از هوادار در انتظار 
پرسپولیس است. قطعا تیم باید کیفیت به مراتب بهتری 
پیدا کند، چون تیم های مدعی این فصل بسیار خوب تجهیز 
شده اند و برخی از آنها سرمربیان خارجی خوبی استخدام 
کرده اند که با گذشت زمان به شناخت مناسبی از فضای حاکم 
بر فوتبال ایران می رسند. در مصاف با چنین رقبایی باید تمام 
اعضای تیم نمایشی کامل و بدون ایراد داشته باشند تا بتوانند 
راه های غلبه بر چنین رقبایی را در زمین پیاده کنند. در بازی 
با هوادار شاهد بازشدن دروازه پرسپولیس بودیم، این موضوع 
گویای آن است که هیچ حریفی دست و پا بسته نیست و باید 
با تمرکز کامل با آنها روبه رو شد. بهترین تیم های دنیا هم گل 
می خورند اما تیمی که کم گل بخورد و خوب گل بزند برای 
کسب قهرمانی بخت زیادی دارد. همیشه از هفته پنجم به بعد 
چهره واقعی مدعیان قهرمانی مشخص می شود و این فصل 
هم چنین اتفاقی تا حدود بسیار زیادی رخ داده است. سپاهان 
شروع بسیار خوبی داشت در سه بازی اخیر دو امتیاز گرفته، 
اما این موضوع دلیلی نمی شود از زمره مدعیان خارج شده 
باشد. استقلال به عنوان مدافع عنوان قهرمانی همواره رقیبی 
خطرناک است و هیچگاه نباید این تیم را خارج از تیم های 
دارای شانس قهرمانی دانست. فولادخوزستان و گل گهر 
سیرجان هم از ظرفیت های بسیار خوبی برخوردار هستند و 
بدون شک تا پایان فصل خود را میان 6 تیم بالای جدول حفظ 
خواهند کرد. پرسپولیس اگر می خواهد صدرنشین بماند 
نباید اجازه غافلگیری به هیچ حریفی بدهد تا جایگاهش را در 

صدرجدول تثبیت کند. 

آرمان ملی: در حالی که تا پایان شهریورماه سال آینده، 
محرومیت کشورمان از سوی فدراسیون جهانی جودو ادامه 
دارد، جودوکاران ایران زیرپرچم IOC در مسابقات بین المللی 

و کسب سهمیه المپیک شرکت می کنند. 
  تایید محرومیت 

دادگاه بین المللی حکمیت ورزش اعتراض ایران به 
محرومیت چهارساله از سوی فدراسیون جهانی را رد کرد 
و حکم به تایید آن داد. دادگاه حکمیت ورزش روز پنجشنبه 
10 شهریورماه 1۴01 با ارسال ایمیلی به فدراسیون جودوی 
ایران، رأی نهایی دادگاه حکمیت ورزش را اعلام کرد. در 
ایمیل دادگاه CAS به فدراسیون جودو آمده است: شکایت 
ایران در مورد رأی صادر شده از سوی دادگاه حکمیت 
ورزش، رد شده است و محرومیت چهار سال ایران تا پایان 
شهریورماه سال 1۴02 ادامه خواهد داشت. دادگاه حکمیت 
ورزش سرانجام پس از چندین بار وقفه در اعلام رأی، شکایت 
فدراسیون جودوی ایران از محرومیت چهارساله توسط 
فدراسیون جهانی جودو را مردود دانست و حکم به تایید 

آن داد. 
  وضعیت نمایندگان ایران 

پس از اعلام رأی دادگاه حکمیت ورزش CAS  و تایید 
حکم محرومیت جودوی ایران از سوی فدراسیون جهانی 
این رشته تا پایان شهریورماه سال 1۴02، نگرانی هایی 
درباره عدم حضور نمایندگان جودوی کشورمان در میادین 
بین المللی وجود داشت، موضوعی که حمید سجادی، وزیر 
ورزش وجوانان در نشست خبری خود ضمن ابراز ناراحتی 
از آن، از دریافت مجوز حضور نمایندگان کشورمان زیرپرچم 
IOC در مسابقات بین المللی و کسب سهمیه المپیک خبر 
داد. سجادی اظهارداشت: تعلیق فدراسیون جودو خبر خوبی 
نبود که در حال پیگیری آن هستیم. در سفر به سوئیس مجوز 

را از IOC گرفتیم که ورزشکاران ایران با پرچم این نهاد در 
مسابقات کسب سهمیه و رقابت های بین المللی شرکت کنند، 
حتی در مجمع جودو هم با این مساله موافقت شد، این را 
خودم از IOC خواهش کردم و آنها موافق بودند که ورزشکاران 
متضرر نشوند. طبق صحبت های وزیر ورزش وجوانان و با توجه 
به صدور مجوز حضور نمایندگان ایران زیرپرچم IOC باید دید 
نمایندگان کشورمان در مسابقات جهانی ازبکستان که از 1۴ 
تا 21 مهر ماه در تاشکند برگزار خواهد شد، حضور خواهند 

داشت یا خیر. 
  نکته عجیب

نکته عجیب ماجرا در صدور رأی پرونده جودو مربوط 
به امضای یک ایرانی در این اتفاق است. احمدرضا براتی، 
عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال و یکی از داوران ایرانی 
در دادگاه عالی ورز،  نامه محرومیت جودوی کشورمان را 
امضا کرده، اما جالب اینجاست در طول صدور رأی او هیچ 
ارتباطی با نمایندگان کشورمان نداشته و آنها را در جریان 
این اتفاق نگذاشته است. »فارس« نوشت:  سوالی که در اینجا 
مطرح است اینکه این نامه محرومیت برای اینکه به امضای 
همه داوران برسد حداقل یکماه زمان برده چرا در این مدت 
»براتی« هیچ تماسی با مسئولان فدراسیون جودو نداشته 
است؟ سوال دیگر اینکه چرا نامه تعلیق درست بعداز برگزاری 
انتخابات کمیته ملی المپیک ارسال شده است؟ چرا که همین 
موضوع چالش اساسی برای محمود خسروی وفا؛ رئیس کمیته 
ملی المپیک محسوب می شود که در ابتدای راه باید با آن 
دست وپنجه نرم کند. در جریان صدور نامه محرومیت جودو 
پروسه طولانی طی شده که بیشترین آسیب را به ورزشکاران 
زده است. حالا این سوال مطرح می شود چه دست هایی 
پشت پرده بود تا اتفاقات عجیب در این روزها رخ دهد آن هم 

با امضای یک ایرانی؟

  نظر مربی سابق تیم ملی 
مربی سابق تیم ملی و وکیل دادگستری، تنها راه حل 
محرومیت جودوی ایران پس از ۴ سال را استعفای رئیس 
فدراسیون جودو دانست و گفت: امیدوارم او با این کار آرامش 
را به جودوی ایران بازگرداند. مسعود خسروی نژاد در گفت وگو 
با »ایسنا«، درباره قطعی شدن محرومیت ۴ ساله جودوی ایران 
از سوی دادگاه بین المللی حکمیت ورزش، اظهارکرد: از روز 
نخست که بحث محرومیت جودوی ایران پیش آمد، رئیس 
فدراسیون جودو بارها در مصاحبه های احساسی و نسنجیده 
خود و بدون در نظرگرفتن منافع جودو، مصاحبه های متعددی 
را علیه رئیس فدراسیون جهانی جودو انجام داد که همین امر 
نیز باعث شد راه های مذاکره و جلب نظر رئیس فدراسیون 
جهانی برای حل مسالمت آمیز این پرونده بسته شود. سرمربی 
سابق تیم ملی جودو، افزود: البته رئیس فدراسیون در این 
اواخر پخته تر عمل کرد و دست از انجام صحبت های احساسی 
برداشت، اما این اتفاق دیر رخ داد، چرا که رأی محرومیت ۴ 
ساله صادر شده بود و می توان گفت دیگر کار از کار گذشته 
بود. او به عنوان رئیس فدراسیون نباید در مباحث حقوقی 
که هیچ سررشته ای در آن نداشت ورود می کرد و اظهارنظر 
درباره این موارد را باید به طور کامل به وکیل پرونده می سپرد 
که متأسفانه این کار انجام نشد و باعث شد گره ای را که شاید 
با ورود عقلا می شد با دست باز کرد، دیگر با دندان هم نتوان 
باز کرد. این وکیل دادگستری، با اشاره به تایید محرومیت 
۴ ساله جودو از سوی دادگاه CAS، پس از چند مرتبه وقفه، 
گفت: به هرحال اینکه دادگاه حکمیت چند مرتبه در صدور 
رأی نهایی تعلل کرد شاید خیلی به درازا کشید اما در امر 
قضاوت طبیعی است و نمونه آن در دیگر پرونده ها نیز رخ داده 
است. در حال حاضر نیز وکیل پرونده باید صحبت کند، اما 
می بینیم که بازهم مسائلی مطرح می شود که هیچ ارتباطی 
به موضوع ندارد و تنها جنبه گمراه کردن افکارعمومی را دارد. 
خسروی نژاد درباره راهکار برون رفت جودو از این وضعیت 
و اینکه آیا احتمال تمدید محرومیت جودوی ایران پس از 
شهریور 1۴02 نیز وجود دارد یا خیر، بیان داشت: شخصا برای 
اوضاع پیش آمده و اینکه جامعه جودو از حق خود محروم 
شده اند بسیار ناراحت، متاسف و نگرانم و امیدوارم با تدبیر 
مسئولان ورزش این موضوع حل شود و دیگر شاهد تمدید 
محرومیت جودو نباشیم. به هر حال با توجه به حساسیت 
بیش از اندازه شخص رئیس فدراسیون جهانی جودو بر روی 
این موضوع به دلیل برخی رفتارهای مسئولان فدراسیون، 
احتمال هر اتفاقی وجود دارد. امیدوارم در چنین شرایطی 
که بسیاری از اهالی جودو از وضعیت به وجود آمده خسته 
شده اند، میراسماعیلی با استعفای خود یکبار هم شده در حق 
جودو خوبی کند و آرامش را به جودو بازگرداند. وی ادامه داد: 
به عنوان یک حقوقدان این را می گویم که با این اتفاق ممکن 
است شرایط تغییر کند و بتوان در عین دفاع از مصالح نظام، 
با استفاده از تعقل و دیپلماسی، نظر فدراسیون جهانی را در 

این باره تامین کرد تا مشکل محرومیت جودو نیز حل شود. 

  کیلیان امباپه، ستاره جوان پاری سن ژرمن تاکید کرد 
که این تیم به دنبال قهرمانی در همه جام در فصل جاری 
است. پاری سن ژرمن در بازی نخست خود در فصل جدید 
لیگ قهرمانان اروپا باید به مصاف یوونتوس برود. کیلیان 
امباپه قبل از این بازی گفت: در لیگ قهرمانان اروپا هیچ 
بازی آسان نیست. همه باشگاه ها خود را تقویت کرده اند و با 

نهایت توان پای به لیگ قهرمانان می گذارند 
و به همین خاطر چند باشگاه شانس 
کسب عنوان قهرمانی را دارند. ما هم 
نهایت تلاش خود را برای پیروزی و 

قهرمانی به کار می گیریم. طبیعتا 
قهرمانی  برای  بالایی  انگیزه 
در لیگ قهرمانان اروپا و دیگر 
جام ها داریم. او ادامه داد: همه 
کسانی که من را می شناسند 
به خوبی می دانند که می خواهم 

همه چیز را به دست آورم. 
وقتی وارد زمین می شویم 
برای  را  تلاشم  نهایت 
موفقیت خود و تیم به کار 
می گیرم. برای پیروزی 
هر  یا  یوونتوس  برابر 
تیمی به میدان می رویم.


